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Hei,

Forsøkte å ringe deg. Eg skulle gjerne hatt ei avklaring angåande førehandskonferansen. Eg satt meg inn i 
saka i dag, og ser at det er snakk om kjøp av eigedom. Er det kjøp av eigedom frå Alver kommune som er 
tema for møte, eller ynskjer dykk nærmare avklaring av byggesaksgangen i skissert prosjekt? Ber om 
tilbakemelding snarast angåande dette. 

Dersom møtet skal ta føre seg kjøp av eigedom må eg opprette kontakt med ei anna avdeling i 
kommunen som har ansvar for dette. Det er i så fall uvisst om ein kan halde konferansen på avtalt tid, 
ettersom det må passe for vedkommande som skal ta over møtet. Dette må eg i så fall kome tilbake til 
deg med informasjon om. 

Dersom dykk ynskjer førehandskonferanse i tilknyting til byggesak, men òg har spørsmål angåande kjøp 
av areal, må eg få tilbakemelding på dette. Eg må også då få avklart om vedkommande med ansvar for 
dette området er tilgjengeleg for møte kommande tysdag, eller om førehandskonferansen må flyttast til 
ein anna dag.
 
Vennleg helsing
 
Einar Aase | Rådgjevar Plan og byggesak 
 
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
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